
 
                                                                                                                                                                                         

   PROTOKOLL                                                      
5.2023                        

Styremøte onsdag 6. september 2023 kl. 1230.                                      

Postens distribusjonssenter Kristiansund.    

Tilstede:  Jan Dyrlie, Bjørn Fugelsnes, Aase Hildur Austheim, Kari Kvendset,  Petter Gjersvold,                                  

Inger Lise Knutshaug.                                                                                                                                                                                               

Fravær:         Torbjørn Flovikholm, Marit Tveeikrem Sæther. 

        Møteslutt kl. 1345.  

        Leder ønsket velkommen. 

Saksliste: 

41.23         Protokoll styremøte nr.4/23 -  7. juni 2023 .                                                                                                      

42.23            Medlemsmøter i Kristiansund og Molde.                                                                                                                                                    

43.23            Turer                                                                                                                                                                  

44.23            Avdelingens hjemmeside                                                                                                                                                                     

45.23            Medlemsutviklingen                                                                                                                                  

46.23            Eldrerådet i Kristiansund kommune                                                                                                                                                                                                                                                                     

47.23            Eventuelt   

Sakslisten godkjent.                                                                                                                                                           

41.23 Styreprotokoll 3.2023                                                                                                                                                

Vedtak:   Styreprotokollen vedtatt enstemmig uten bemerkninger.             

42.23 Medlemsmøter.                                                                                                                                                     

Til etterretning:     Etter flere  henvendelser til Statsforvalteren i M&R  i forbindelse  med en 

orientering derifra om fremtidsfukkmakt  er den lovede tilbakeoppfølgingen fra Statsforvalteren 

fremdeles manglende.   Kontaktet senioradvokat Martin M. Williams ved advokatfirmaet Øvrebø 

Gjørtz. Bare positive tilbakemeldinger derifra. De stiller gratis både i Molde og Kristiansund. Nestleder 

i Postpensjonistene, Jan Bekkevold,  stiller også. Møtet i Molde blir onsdag 18. oktober kl. 1100 og i 

Kristiansund torsdag 19. oktober kl. 1100.                                                        

43.23            Turer.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Til etterretning: Flere turer ble diskutert.   Dette stilles i bero til neste år. Hvilke turer hvor og med 

eller uten overnatting kan diskuteres på et medlemsmøte. Kari Kvendset vil til våren komme med 

forslag til ny Todalstur.                                                                                                                                                              

44.23  Avdelingens hjemmeside.                                                                                                                                            

Til  orientering:   Vår «redaktør» av hjemmesiden  er Torbjørn Flovikholm.  Den er blitt  meget 

oversiktlig og innholdsrik. Torbjørn fortjener stor ros for arbeidet.                                              

45.23   Medlemsutviklingen:                                                                                                                                                                              

Til orientering: Frank Olsen, Kristiansund, er nytt medlem av Postpensjonistene. Medlemstallet er nå 

156. Av  disse har 144 betalt kontingent for 2023.  6 medlemmer av Fagforbundet og 6 ikke 

medlemmer av  Fagforbundet har ikke betalt medlemskontigenten for 2023. Kan noe gjøres for at 



 
                                                                                                                                                                                         

«disse yngre» postpensjonistene som har egne treff vil bli medlemmer av Postpensjonistene. Våre 

kaffetreff er åpne for alle og krever ikke medlemskap. 

46.23 Eldrerådet i Kristiansund kommune.                                                                                                                                                      

Til orientering:  Det nye kommunestyret i Kristiansund kommune skal etter valget velge nytt Eldreråd 

for kommunen. Jan Dyrlie mener at Eldrerådet er for passive ovenfor Kristiansund kommune.   Bjørn 

Fugelsnes lurer på om noen i Eldrerådet har foreslått nytt sykehjem på Frei, for der ligger tomten klar.                

 47.23  Eventuelt:                                                                                                                                                                

Til obs.   Kari Kvendset er bekymret for de uten datakunnskaper. Hva kan gjøres for å fjerne vegringen 

mot databruk? Tidligere kurstilbud innen telefon og data var av liten interesse.                                                                                                                                                                                                                                                                                        


